
G/F Egemosegård 

Referat fra bestyrelsesmøde 7. januar 2020 

Deltagere: 

Bestyrelsesmedlemmer: Flemming H. Jensen, Karna Folmann, Tonny Hansen, Inga Albrechtsen 
og Per Dynes Jørgensen. 

Bestyrelsesuppleant: Arne Petersen 

Afbud: Erik Sten Jensen 

Mødestart 10.45π 

1. Valg af Dirigent – Inga Albrechtsen. 

2. Underskrifter.  Referat fra sidste bestyrelsesmøde underskrevet af 
bestyrelsesmedlemmer. 

3. Nyt fra Formanden.  A) Efter tilbudsrunde er opsætning og tilslutning af måler til 
stamvejsbelysning udført i efterår 2019.  Dette var pålagt af Energistyrelsen og Cerius.  
Tidligere blev strømforbruget anslået.  Det vides endnu ikke hvor vi ligger prismæssigt 
mellem aktuel og anslået forbrug. B) Der er ikke fremsat yderligere i forbindelse med 
et dræn på første stikvej.  C) Arne og Hans fortsætter i 2020 med holdning af grønne 
arealer og anden vedligehold (maskiner).   

4. Regnskab.  A) Regnskaberne blev gennemgået og vores økonomi er tilfredsstillende.  
B) Der påbegyndes en dialog med Spar Nord angående negative renter på foreningens 
indestående. 

5. Fællesudvalg.  A) I forbindelse med den nye lokalplan var NK på besøg i G/F den 12 
december.  Vores Deklarationer blev fremlagt og NK personale besigtigede derefter 
området.  Fællesudvalget afventer information om hvad foreningerne på Enø eventuelt 
skal bidrage med til planen.  Efter tidshorisonten forventes den nye lokalplan 
færdiggjort i oktober 2020.  Grundejere må forvente at der ikke behandles 
byggetilladelser i en periode.  Hvilket tidsrum det er eller bliver, henvises medlemmer 
til NK.  B)  Lukning af Græshoppebroen fra 7 september til 4 oktober.  Der henvises til 
lokale medier. 

6. Arbejdsdag 14 september 2019.  A)  De fremmødte fik udført en hel del arbejde.  
Opsamling efter hækklipning, maling og placering af manglende sten som beskytter 
rabatter samt nedtagning af bom-hegn på enden af stamvejen, blev blandt andet 
klaret.  Vi må rense op angående å kander igen.  Det er muligt at en haveservice skal 
engageres til dette arbejde hvis vi ikke får hjælp fra et medlem.  B)  Arbejdsdag 
september 2020.  På grund af bro-lukning bliver det vedtaget senere på året, om vi 
venter til 2021.   



7. Stamvejen.  Limning evalueres.  Der er revner som skal lukkes.  Der indhentes tilbud. 

Mødet hævet kl. 13.00.   

Næste møde 21 april 2020.  Venue Tonny Hansen nr. 111 kl. 10.00 

Flemming H. Jensen   Inga Albrechtsen           Karna Folman 

Formand     Næstformand    Kasserer 

Tonni Hansen   Per Dynes Jørgensen 

Bestyrelsesmedlem  Sekretær 

      


